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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
DUBEN 2024 - mimořádný  

 
 

 

 
Termín jednání: NEDĚLE 14. 4. 2024 
 
Místo jednání: Českomoravská 2345/17a, 190 00 Praha 9 
 
 
Začátek jednání:                 15:20 
  
Konec jednání:                    15:50 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Lucie Predajňová, Kamil Vraspír 
 
Omluveni: Jiří Tlustý, Tomáš Rosecký, 
 
Sekretáři:  Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 
 

 

 

Navržený program jednání:   bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání             Dolejš 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                     Dolejš 
3) Projednání situace v Jihočeské lize starších žáků (Hrdějovice)  Dolejš 

 
 

 
 
 

 
1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy VV. VV schválil 
navržený program jednání. Sekretáři omluvili nepřítomné vzhledem k okolnostem a náhlému svolání tohoto 
mimořádného jednání. Sekretářka ligové komise bude bezprostředně po jednání v komunikaci s předsedou LK. 
Jednání se účastní 4 z 6 členů, VV je usnášeníschopný. 
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Michala Pazderníka  ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) PROJEDNÁNÍ SITUACE V JIHOČESKÉ LIZE STARŠÍCH ŽÁKŮ (HRDĚJOVICE) 

Manažer regionu Jiří Matyáš a sekretářka LK Petra Dufková seznámili přítomné členy VV s okolnostmi, kdy 
v sobotu 13. 4. 2024 na turnaji 12. kola 1. koše Jihočeské ligy starších žáků v Hrdějovicích došlo k odmítnutí 
převzetí trofeje za 2. místo a napadnutí regulérností soutěže, postupu jednání LK, KRD a VV Kraje Vysočina 
a Jihočeského kraje. Jiří Matyáš informoval, že v průběhu delší komunikace v den turnaje, vyzval prezidenta 
oddílu FBC Štíři Č. Budějovice, že pokud mají jako oddíl výhrady k postupům VV, aby zvážil podání podnětu 
k ORK a navrhl bod k projednání na RVH dne 3. 5. 2024. Vzhledem k tomu, že ze sportovní haly v Hrdějovicích 
probíhalo několik „živých“ textových a video-přenosů z různých zdrojů a z různých pohledů, měli všichni přítomní 
o situaci relativní přehled. Lucie Predajňová, členka VV a předsedkyně Komise mládeže a metodiky jako 
předávající trofejí popsala svou osobní zkušenost. Lucie Predajňová byla vyzvána manažerem regionu Jiřím 
Matyášem v průběhu pátečního dopoledne  (12. 4. 2024), aby ho zastoupila při předání trofejí na turnaji vzhledem 
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k tomu, že z osobních důvodů (příprava SFF) nemohl být přítomný na území Jihočeského kraje. Ten den již 
v Českých Budějovicích předal trofeje za 2. a 3. místo 2. ligy dorostenců Kamilu Vraspírovi, který jako rozhodčí 
působil na posledním turnaji soutěže 5XK2 v Kaplici. Pohár za 1. místo ligy dorostenců pro družstvo FBC Štíři Č. 
Budějovice B, které na turnaji nehrálo a nemohlo být již na turnaji ohrozeno, předal společně s trofejemi pro starší 
žáky Lucii Predajňové v Písku. Cílem bylo předat trofeje pro 2. ligu dorostenců v jeden den, manažer regionu 
věděl, že na turnaji v Hrdějovicích budou zástupci oddílu. 

Oddíl FBC Štíři Č. Budějovice rozporuje regulérnost postupu vítěze 6. dvojkola (tj. 11. a 12. kola) Jihočeské ligy 
starších žáků. Členové VV jsou postupem při přípravě předpisů jisti a vědomi si celého procesu, kdy v době při 
přípravě předpisů před přihláškami bylo uvedeno pouze 11. kolo. V průběhu prvních odehraných kol jsme byli 
upozorněni na nedostatek, že by turnaj 11. kola určený na 6. 4. 2024 měl 10 zápasů a trval by cca 10 hodin, což 
je ze sportovního hlediska neúnosné, bylo tedy nutné předpis soutěže harmonizovat. Z rozhodnutí VV byl předpis 
opraven a vložen do FISu dne 5. 12. 2023 a upozornění bylo zasláno ihned emailem všem účastníkům soutěže 
konkr. sekretářům oddílů a trenérům uvedeným na kartách družstev starších žáků.  

Zachytili jsme také několik situací urážlivého, vyhrožujícího a vulgárního chování, nejen v živých diskuzích, ale 
i na sociálních sítí, je třeba dostupná vyjádření sebrat, zanalyzovat a zvážit podání podnětu CE DK, vzhledem 
k tomu, že regionální DK by mohla být podjatá. 

Účastníci tohoto mimořádného jednání se shodli na postupu a zadali sekretářům úkoly: 

 

Úkol M04/2024 1: Zpracovat přehledné podklady o vývoji úpravy předpisu 5XS1 od příprav až do této situace, 
doložit komunikaci LK. 

  Termín: 16. 4. 2024 

        Zodpovídá: Petra Dufková 

 

Úkol M04/2024 2: Analyzovat podklady, připravit reakci za region a zastupovat region při jednání s dalšími 
odbornými komisemi ČF. 

  Termín: 18. 4. 2024 

        Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

Úkol M04/2024 3: Sebrat záznamy urážlivého, vyhrožujícího a vulgárního chování, připravit podklad pro řádné 
jednání  VV dne 20. 4. 2024, kde by mělo být rozhodnuto, zda bude podán podnět k CE DK. 

  Termín: 19. 4. 2024 

        Zodpovídá: Jiří Matyáš, Petra Dufková 

 

 
 
Jednání ukončeno v 15:50. Další jednání proběhne 20. 4. 2024 od 8:30 v Chýnově. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková  
Ověřil: Michal Pazderník, jmenovaný ověřovatel 


